

PracticalOralEnglish100(1)实用英语口语100句 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/132/2021_2022_PracticalO_c96_132155.htm

1. I ' m an office worker. 2. I work for the government. 3. I ' m happy to meet you. 4. I like your sense of humor. 5. I ' m glad to see you again. 6. I ' ll call you. 7. I feel like sleeping/ taking a walk. 8. I want something to eat. 9. I need your help. 10. I would like to talk to you for a minute. 11. I have a lot of problems. 12. I hope our dreams come true. 13. I ' m looking forward to seeing you. 14. I ' m supposed to go on a diet / get a raise. 15. I heard that you ' re getting married. Congratulations. 16. I see what you mean. 17. I can ' t do this. 18. Let me explain why I was late. 19. Let ' s have a beer or something. 20. Where is your office? 21. What is your plan? 22. When is the store closing? 23. Are you sure you can come by at nine? 24. Am I allowed to stay out past 10?

25. The meeting was scheduled for two hours, but it is now over yet. 1

1、我是上班族。 2、我在政府机关做事。 3、很高兴见到你。 4、我喜欢你的幽默感。 5、很高兴再次见到你。 6、我会打电话给你。 7、我想睡/散步。 8、我想吃点东西。 9、我需要你的帮助。 10、我想和你谈一下。 11、我有很多问题。 12、我希望我们的梦想成真。 13、我期望见到你。 14、我应该节食/涨工资。 15、听说你要结婚了，恭喜！ 16、我了解你的意思。 17、我不能这么做。 18、让我解释迟到的理由。 19、咱们喝点啤酒什么的。 20、你们的办公室在哪？ 21、你的计划是什么？ 22、这家店什么时候结束营业？ 23、你肯定你九点能来吗？ 24、我可以十点过后再回家吗？ 25、会议原定了两天

个小时，不过现在还没有结束。100Test 下载频道开通，各类
考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com